

TABLE OF CONTENTS

目 录

Preparation and Characterization of Nanocrystalline Cellulose by Using Sonication Combination with Phosphotungstic Acid
(超声辅助磷钨酸催化制备纳米纤维素及其表征)

Q. Q. SHANG, C. G. LIU, L. H. HU, Y. HU, Y. H. ZHOU.....241

Preparation and Determination of Potassium Aluminum Sulfate from Scrap Aluminum
(由废铝片制备明矾及其铝含量的测定)

R. F. LI, J. H. DU.....249

NO_x Emission Regulations and Emission Control Technology for Marine Diesel Engine
(船舶柴油机 NO_x 排放法规及排放控制技术)

K. LI, Y. H. HU, C. ZENG.....255

Failure Behaviors of Fluorocarbon Coatings
(氟碳涂层耐老化性能研究)

H. L. ZHANG, J. Y. CAO, L. LI.....263

Analyses and Properties of Chromium-Containing Silicon-Steel Insulating Coatings
(含铬硅钢绝缘涂料的分析与性质)

M. Y. PAN, P. LI, S. KUAI, W. J. WANG, Q. F. ZHANG.....268

Effect of Lanthanum Ion on Crystal Structure and Photocatalytic Activity of Cerium Oxide
(镧离子对氧化铈晶体结构及光催化活性的影响)

Y. CHEN, L. ZHANG, Z. LIU, K. H. QIU.....275

Preparation and Characterization of CuO-ZnO-Al₂O₃ Catalysts
(CuO-ZnO-Al₂O₃ 催化剂的制备与表征)

N. J. SONG, T. ZHANG.....286

Complete Catalytic Oxidation of Toluene on Montmorillonite and Attapulgite Modified with CeO₂ Supported Ru Catalysts

(钉负载二氧化铈改性蒙脱土和凹凸棒黏土催化剂上甲苯完全氧化的性能)

Y. Y. WEI, C. H. GE, W. YAN, H. Y. ZHANG, S. S. GE.....293

Innovation in Layer-by-Layer Self-Assembly Technology
(层层自组装技术的新进展)

B. FEI, Y. J. JIANG, S. LIN, Q. SHEN.....301

Conjugated Polycarbazole Network for Gas Storage and Separation
(共轭微孔聚合物在 CO₂ 气体存储和分离方面的应用基础研究)

F. JIANG, G. E CHEN, H. F. MAO, J. YU, J. YE, Z. J. YAO, J. Y. ZHANG, W. DENG.....315